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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Egészen pontosan milyen típusú fejlesztésre adott 
egyedi kormánydöntéssel 13,867 milliárd forintnyi támogatást a KKM a Samsung SDI-nak és 
mit vállalt ezért cserébe a cég?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A 24.hu  oldalon  található  „Óriási  kormánytámogatást  kapott  a  gödi  Samsung  egy  "titokzatos"
fejlesztésre„ című cikk szerint „majdnem az egyötödét a magyar kormány finanszírozza a Samsung
SDI  új,  nagy  volumenű  gyártósor-bővítésének.  A fejlesztés  és  a  támogatás  kapcsán  mindkét
szereplő hónapok óta hallgat.”:

„Tavaly december 14-én a Samsung SDI Magyarország Zrt. egy 67,810 milliárd forintos volumenű
beruházása kapcsán összesen 13,867 milliárd forintnyi kormánytámogatásról írt alá szerződést –
derül ki a Külgazdasági és Külügyminisztérium (KKM) frissített 2023-as listájából, amely az egyedi
kormánydöntéssel (EKD) adott támogatásokat összegzi.

Az  akkumulátoripari  vállalat  beruházásának  tevékenységi  köre  a  következő:  „új  gyártósor
létrehozása,  stack  technológiával”,  míg  a  beruházás  pontos  helyszíne  nem  derül  ki  a
dokumentumból. A Samsung SDI többletlétszám-vállalást nem tett a támogatás fejében.

Ezzel az összeggel a dél-koreai multicég kapta tavaly a legmagasabb összegű EKD-támogatást, fej
fej  mellett  a  Mercedes-Benz  Manufacturing  Hungary  Kft.-vel,  amely  pontosan  ugyanekkora
mértékű  állami  hozzájárulást  kapott  „meglévő  gyártó  létesítmények  további  egységgel  történő
bővítése” jogcímen. A különbség annyi, hogy a Mercedes esetében jóval nagyobb, 92,450 milliárd
forintos  fejlesztésről  van  szó,  és  ennek  kevesebb  mint  hetedét  állta  a  kormányzat.  Eközben  a
Samsung SDI esetében a beruházást közel 25 százalékos arányban a magyar állam finanszírozta.”

 



Kérdezem Önt:

Egészen  pontosan  milyen  típusú  fejlesztésre  adott  egyedi  kormánydöntéssel  13,867  milliárd
forintnyi támogatást a KKM a Samsung SDI-nak és mit vállalt ezért cserébe a cég?

 

Budapest, 2024. április 4.

 

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes

Demokratikus Koalíció
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